
Referat fra FAU-møte 12.10.22 

Til stede: Leif Kjetil, Inger Elise, Tonje, Gry, Kristoffer, Kristin, Elise, Morten, Silje. 

 

1. Informasjon fra skolen inkl. presentasjon av ledelsen. 

Skolens ledelse ble presentert for FAU. 

5. trinn ferdig med nasjonale prøver. Det skal gjennomføres elevundersøkelse for 5.-7. trinn i 

perioden 8.11-16.12. Det blir ikke trivselsundersøkelse for 1-4. trinn i år. 

Skolen arbeider for å få oppgradert skolegården, og samarbeider gjerne med FAU om dette. 

Generelt ble FAU oppfordret til å ta opp store og små saker med skoleledelsen. 

 

2. Halloweenfesten - budsjett og kort status for planleggingen. 

Det er påmeldt mange frivillige. Det har gått tregere med skumlerommet, men det er på plass nå. 

Skjema for påmelding av elever ble sendt ut mandag 10.10., og det er mange påmeldt allerede. Frist 

for påmelding er satt til 20. oktober.  

FAU har fått 15 000 kroner i frivillighetsmidler fra bydelen. Inger Elise la fram forslag til budsjett med 

total ramme på 15 000 kroner.  

Vedtak 

FAU har godkjent forslag til budsjett for Hallowenfesten. 

 

3. Oppgradering av lekeplass 

Det er ønsker fra elevrådet og skolen om oppgradering av lekeplass. Blant ønskene er hinderløype, et 

rolig sted, innfelt trampoline. FAU jobbet litt med dette i fjor, og kartla bl.a. mulige 

finansieringskilder.  

Vedtak 

Det etableres en prosjektgruppe til å jobbe med dette, med Leif Kjetil og Kristoffer som medlemmer. 

FAU skal samarbeide med elevrådet og skolen om dette. 

  

4. Samarbeid med elevrådet. 

Det er ønskelig å etablere et samarbeid med elevrådet. Vi må komme tilbake til hvordan dette skal 

gjøres i praksis. 

 

5. Møte om nettvett/sosiale medier. 

Vi skal arrangere et møte om nettvett/sosiale medier/spill etter jul. Redd Barna har et bra opplegg. 

 



6. Eventuelt. 

a) FAU har en egen Google drive med referater og en del andre dokumenter, og en 

Teamskonto. Leif Kjetil undersøker hva som er mest praktisk å bruke, og deler 

dokumenter/mapper med resten av FAU. 

b) Vi undersøker om det er mulig å få til skolehage. 

 

 

 


